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Sectorinitiatief 
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1. Huidige situatie 
Sinds 2020 neemt BouWatch deel aan het sector initiatief 
Brandstofreductie Noordoost-Nederland. Het sector initiatief 
heeft als doel het verzamelen en delen van informatie gericht op 
het reduceren van CO2-emissies voortkomend uit 
brandstofverbruik. Het samen reduceren van brandstofverbruik 
staat in dit initiatief dus centraal. BouWatch heeft zich 
aangesloten bij het initiatief omdat brandstofverbruik, de grootse 
groep is als het om emissies gaat. Wanneer er gereduceerd kan 
worden in het brandstofverbruik wordt er direct een belangrijke 
stap gemaakt in de reductie van de CO2 uitstoot. Dit zal goed 
zichtbaar zijn in de Footprint van BouWatch.  
 
 
 

2. Huidige verbruiken 
Alle onderdelen van BauWatch Group B.V. (BouWatch) hebben 
samen een wagenpark welke jaarlijks flink groeit. Het wagenpark bestaat uit vrachtauto’s, bestelbusjes, personenauto’s en 
auto’s met een hoogwerker. In de afgelopen jaren is op het verbruik van brandstof een lineaire stijging te zien. Dit is uiteraard 
te verklaren door de groei van het bedrijf. Ondanks deze groei blijft het doel van BouWatch om te reduceren in Brandstof 
verbruik. Om te reduceren zijn een aantal actiepunten opgenomen in het actieplan. Deze actiepunten zullen tezamen met 
actieve deelname aan het sector initiatief er voor moeten zorgen dat de getankte liters (relatief) omlaag gaan.  
 
 

3. Actieve deelname initiatief 
 

 
 
 
https://www.brandstofreductie.nl/nieuws-van-het-initiatief/. 

 

Op 1 juni 2023 was het een interessante bijeenkomst waarbij de oprichter van het Sectorinitiatief aanwezig was. Het 

was een moment om eens terug te kijken op het afgelopen jaren. Er is een plan van aanpak gepresenteerd en 

nagelopen. De focus lag vooral op wat is al gerealiseerd en wat niet. Wat ging goed? Wat ging niet zo goed? Of zijn er 

zaken misschien die we beter zouden kunnen doen?  

 

Workshop 

Tijdens de bijeenkomst zijn er groepjes gemaakt van vijf personen om aantal     
vragen uit te werken met het doel hoe we het Sectorinitiatief bijeenkomst  
kunnen verbeteren in de toekomst.  Hieruit zijn aantal goede ideeën uit de bus  
gekomen zoals bijvoorbeeld: 

• Forum creëren (met chat functie) zodat leden met elkaar snel contact  
kunnen opnemen als er vragen zijn of het delen van kennis en ideeën. 

• Leden op de hoogte houden wat betreft de laatste ontwikkelingen zoals  
een nieuwsbrief elke kwartaal.  

• Bereidheid om elkaar te helpen, elkaar beter leren kennen. 
 

https://www.brandstofreductie.nl/nieuws-van-het-initiatief/

